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Protokół Nr 3/2007  

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Wierzchlas z dnia 12 lutego 2007 roku  

w pokoju nr 15 tut. Urzędu. Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Jacek Młynarczyk – Przewodniczący Komisji 

2. Jerzy Cieślak – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Marek Leszczyk – Członek 

4. Ryszard Świątek – Członek 

5. Leszek Gierczyk – Sekretarz Gminy 

6. Magdalena Tronina – Podinspektor ds. ochrony środowiska   

7. Danuta Urbanik - Inspektor 

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Jacek Młynarczyk – Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonanych świadczeń rehabilitacyjnych w Ośrodku 

Zdrowia w Mierzycach. 

2. Zaopiniowanie projektu plany ochrony Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego. 

3. Omówienie planu rozwoju oświaty na terenie Gminy Wierzchlas. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Punkt 1 

Sprawozdanie z wykonanych świadczeń rehabilitacyjnych w Ośrodku 

Zdrowia w Mierzycach. 

Komisja poprosiła, aby Pani doktor rozszyfrowała radnym jakie zabiegi kryją się 

pod poszczególnymi kodami podanymi w danym sprawozdaniu. Ponadto Komisja 

chciałaby wiedzieć ile osób korzysta z rehabilitacji w rozbiciu na poszczególne 

miejscowości oraz czy są osoby korzystające z rehabilitacji spoza terenu Gminy 

Wierzchlas. 

Punkt 2 

Omówienie planu rozwoju oświaty na terenie Gminy Wierzchlas. 

Pani Magdalena Tronina zapoznała radnych z uwagami, które się nasunęły,           

a dotyczyły terenów znajdujących się na obszarze Gminy Wierzchlas. Uwagi te 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3 

Omówienie planu rozwoju oświaty na terenie Gminy Wierzchlas. 

Sekretarz Gminy powiedział, że trzeba by było przygotować strategiczny program 

rozwoju oświaty na najbliższe lata w Gminie Wierzchlas, co pozwoliło by 

racjonalnie planować budżety. Na gminę jest nałożony obowiązek utrzymywania 
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oświaty na poziomie odpowiednim zgodnie z przepisami ustawy o systemie 

oświaty. Gmina ma możliwość ustalenia w porozumieniu z Kuratorium Oświaty 

sieci placówek oświatowych. Sekretarz powiedział, że jest docelowe zamierzenie, 

żeby była sieć szkół składająca się z czterech szkół podstawowych i dwóch 

gimnazjów, chodzi o to, aby ustalić harmonogram zmian, żeby to jakoś płynnie się 

odbyło. 

Pani Danuta Urbanik zapoznała radnych ze strukturą organizacyjną placówek 

oświatowych na terenie Gminy Wierzchlas. 

Sekretarz Gminy poinformował, że Minister Oświaty obiecał 5% podwyżki dla 

nauczycieli, okazało się, że w budżecie państwa zabezpieczono na 3,9% podwyżki, 

a 1,1% już samorząd musi znaleźć z własnych pieniędzy. 

Sekretarz poinformował, że nie ma rozbicia w budżecie na poszczególne szkoły 

tylko wszystko jest w razem, aby była opłacalność utrzymania szkół, żeby wyjść na 

zero z wyliczenia Ministerstwa Edukacji, klasa powinna liczyć 18 osób, wtedy 

wystarcza pieniędzy na utrzymanie. 

 

Komisja zaproponowała, aby od 1 września 2008 r. na terenie gminy były dwa 

gimnazja oraz cztery podstawówki. Ponadto do końca I półrocz 2007 Komisja 

będzie pracować nad podjęciem uchwały w sprawie zamknięcia Szkoły 

Podstawowej w Łaszewie oraz w Strugach. 

 

Punkt 4 

Wolne wnioski i zapytania. 

Sekretarz Gminy powiedział, że sieć telefonii komórkowej ERA zdecydowała się 

na lokalizacje masztu na terenie szkolnym w Wierzchlesie, maszt ma być tak 

zlokalizowany, że nie będzie przeszkadzać w utworzeniu ewentualnego boiska. 

Telefonia Cyfrowa zaproponowała piętnastoletnią dzierżawę z czynszem 1.500 zł. 

miesięcznie. Następnie Sekretarz zapoznał radnych z projektem umowy.  

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                                   Przewodniczący  

                                                                                                       Komisji RLiOŚ 

Agnieszka Leszczyk                                                               

                                                                                                      Jacek Młynarczyk 

 

 


